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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

За новите стратегии на PR и HR специалистите, за добрите примери и как се справят компаниите в България и
Германия, разговаряхме с д-р Мануела Тотева - практик, лектор и автор в сферата на комуникациитеД-р Мануела
Тотева е практик, лектор и автор в сферата на комуникациите. Кариерата ѝ стартира през 2002 г. в Българската
търговско-промишлена палата, след което се насочва към корпоративния сектор, ... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) настоя измененията в закона, с които ще се премахнат т.нар.
"златни паспорти", да бъдат "балансирани, с детайлна оценка на въздействието". "БТПП счита, че предложена
редакцията ще отмени възможността чуждестранните инвеститори, които са получили право на пребиваване да
могат да кандидатстват за гражданство по облекчена процедура. БТПП разбира мотивите... 

Българо-румънският бизнес се развива въпреки пандемията. Традиционният по-голям интерес от страна на
българските фирми към Румъния се запази, но в последните месеци постъпват все повече запитвания от
румънски фирми, които търсят клиенти в България. Това заяви в интервю за БТА изпълнителният директор на
Българо-румънската търговско-промишлена палата (БРТПП) Елеонора Иванова. По думите й, от българ... 

Заглавие: Как да ангажираме служителите си в режим на хоум офис?

Дата: 08.02.2022 18:35
Медия: Economy.bg

Заглавие: Бизнесът иска "балансирано" премахване на "златните паспорти"

Дата: 08.02.2022 14:58
Медия: Банкеръ

Заглавие: Все повече румънски фирми търсят клиенти в България

Дата: 08.02.2022 12:19
Медия: Мениджър

Заглавие: Мебелната индустрия се развива с изключително бързи темпове

Дата: 08.02.2022 11:10
Медия: Tвоят Бизнес

https://www.economy.bg/marketing/view/49540/Kak-da-angazhirame-sluzhitelite-si-v-rezhim-na-houm-ofis
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/biznesut-iska-balansirano-premahvane-na-zlatnite-pasporti
https://www.manager.bg/biznes/vse-poveche-rumnski-firmi-trsyat-klienti-v-blgariya
https://www.tbmagazine.net/statia/mebelnata-industriya-se-razviva-s-izklyuchitelno-brzi-tempove.html


Мебелната индустрия се развива с изключително бързи темпове, все по-големи инвестиции се правят и все повече
пазари се обхващат, но това се случва на фона на редица трудности и предизвикателства. Такова е мнението на
бизнеса и на университетите, участвали в дискусията на тема "Мебелна индустрия – прогнози 2022", организирана
съвместно от Съвета на браншовите организации при БТПП и Асоциация на инт... 

Измененията трябва да бъдат балансирани, с детайлна оценка на въздействието Във връзка с предвижданите
изменения и допълнения в Закона за българското гражданство, Българска търговско-промишлена палата изготви
становище, което изпрати на вниманието на Парламентарната комисия по конституционни и правни въпроси.
БТПП счита, че предложена редакцията ще отмени възможността чуждестранните инвеститори,... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Американският технологичен концерн Amazon.com Inc. увеличава повече от два пъти максималната базова
заплата, която плаща на служителите си, от 160 хил. на 350 хил. долара. "През изминалата година се наблюдаваше
особено конкурентен пазар на труда и след като направихме задълбочен анализ на различните възможности,
претегляйки икономическите аспекти на нашия бизнес и необходимостта да останем конкур... 

Компанията увеличава повече от два пъти максималната заплатаАмериканският технологичен концерн
Amazon.com Inc. увеличава повече от два пъти максималната базова заплата, която плаща на служителите си, от
160 хил. на 350 хил. долара. "През изминалата година се наблюдаваше особено конкурентен пазар на труда. След
като направихме задълбочен анализ на различните възможности, претегляйки икономическите ... 

/Поглед.инфо/ Това, разбира се, не продължи дълго. За последните две години правителството на САЩ зае и
изхарчи трилиони долари, каквито нямахме, а Федералният резерв неразумно вкара трилиони свежи долари в
нашата финансова система. Разбира се, всичките тези пари трябваше да станат краткосрочна помощ за
икономиката, но те също трябваше да задълбочат нашите дългосрочни проблеми. Какво получихме в з... 

Тим Курт е изпълнителен директор на "Аурубис България" и президент на Германско-българската индустриално-

Заглавие: Становище на БТПП относно проект на Закон за изменение на Закона за българското гражданство

Дата: 07.02.2022 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Amazon увеличава двойно максималната базова заплата за служителите си

Дата: 08.02.2022 13:11
Медия: Зарата

Заглавие: След тази новина ще ви се прииска да започнете работа в Amazon

Дата: 08.02.2022 11:40
Медия: BG on air

Заглавие: Икономиката на САЩ направи грешен завой

Дата: 07.02.2022 16:40
Медия: Поглед

Заглавие: Тим Курт: България е богата държава

Дата: 08.02.2022 01:11
Медия: Зарата

https://www.bcci.bg/news/18547
https://zarata.info/amazon-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B2%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BE-%D0%BC%D0%B0%D0%BA%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%B7%D0%BE/
https://www.bgonair.bg/a/5-science/254913-sled-tazi-novina-shte-vi-se-priiska-da-zapochnete-rabota-v-amazon
https://pogled.info/svetoven/amerika/ikonomikata-na-sasht-napravi-greshen-zavoi.139016
https://zarata.info/%D1%82%D0%B8%D0%BC-%D0%BA%D1%83%D1%80%D1%82-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%B1%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0/


Тим Курт е изпълнителен директор на "Аурубис България" и президент на Германско-българската индустриално-
търговска камара. Започва кариерата си в "Юниливър" и "Нумико". Присъединява се към "Норддойче Афинери"
(днес "Аурубис") през 2006 г., където е вицепрезидент Корпоративна логистика и ръководи групата по иновации на
концерна преди да заеме сегашната си позиция в България през 2014 г. Роден е в Б... 

Белград обеща да подобри живота на българите от Западните покрайниниГазовата ни свързаност ще бъде
огромен приоритет, заяви в Сърбия премиерът Кирил Петков след преговорите си днес в Белград с колежката си
Ана Бърнабич. "Гръцката връзка е много важна за България, а чрез връзката със Сърбия ще имате възможност
да получавате втечнен газ и азерски газ", добави Петков. Има потенциал да направим единен... 

Брюксел. Европейската комисия предлага всеобхватен набор от мерки за гарантиране на сигурността на
доставките, устойчивостта и технологичното лидерство на ЕС в областта на полупроводниковите технологии и
приложения, съобщиха от комисията. С Европейския акт за интегралните схеми ще се засили
конкурентоспособността и устойчивостта на Европа и ще се спомогне за осъществяването на цифровия и
екологич... 

Гръцкият бизнес, засегнат от пандемията, ще получи достъп до финансиране за 6,5 млрд. евро, благодарение на
подписано днес споразумение от 4 местни банки и Групата на Европейската инвестиционна банка (ЕИБ).
Безпрецедентната по размер сума ще бъде разпределена между компании с устойчиви бизнес планове за
оборотно и инвестиционно финансиране. Кредитните линии ще бъдат гарантирани с 2,7 млрд. евро, п... 

"Има голям потенциал да направим единен пазар за търговия на газ. Връзките ни със Сърбия, с Република
Северна Македония и с Гърция могат да бъдат обединени под един общ пазар за търговия за газ". Това заяви
министър-председателят Кирил Петков на съвместна пресконференция с премиера на Сърбия Ана Бърнабич.
Премиерът Петков е на официално посещение в Белград по покана на сръбския си колега. "Трябва... 

Процедура за близо 70 млн. евро (136 226 120 лв.) ще стартира до месец по Оперативна програма "Иновации и
конкурентоспособност% /ОПИК/. Целта на подкрепата за малките и средни предприятия (МСП) е да се увеличат
инвестициите в енергийно ефективни технологии. Това стана ясно по време на представяне на проектобюджета на
Министерството на иновациите и растежа от министър Даниел Лорер в Комисията по ик... 

Заглавие: Кирил Петков предложи азерски газ на Сърбия по недовършена тръба

Дата: 08.02.2022 19:07
Медия: Сега

Заглавие: Европейската комисия предлага законодателен акт за интегралните схеми

Дата: 08.02.2022 19:00
Медия: Информационна агенция "Фокус"

Заглавие: Гръцкият бизнес с достъп до безпрецедентно финансиране от 6,5 млрд. евро

Дата: 08.02.2022 18:41
Медия: Мениджър

Заглавие: България влиза в стратегическо партньорство със Сърбия СНИМКИ/ВИДЕО

Дата: 08.02.2022 18:40
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Лорер: До месец стартира програма за 70 млн. евро за малки и средни предприятия

Дата: 08.02.2022 18:40
Медия: Зарата

https://segabg.com/hot/category-foreign-country/kiril-petkov-predlozhi-azerski-gaz-na-surbiya-po-nedovurshena-truba
http://www.focus-news.net/news/2022/02/08/2933715/evropeyskata-komisiya-predlaga-zakonodatelen-akt-za-integralnite-shemi.html
https://www.manager.bg/finansi/grckiyat-biznes-s-dostp-do-bezprecedentno-finansirane-ot-65-mlrd-evro
https://novini.vratsa.eu/bg/balgariya-vliza-v-strategichesko-partnorstvo-sas-sarbiya-snimkivideo/
https://zarata.info/%D0%BB%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%80-%D0%B4%D0%BE-%D0%BC%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%86-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-70-%D0%BC/


Областният управител Иван Иванов обсъди с мениджърския екип на Coca-Cola HBC развитието на значим
инфраструктурен проект в Софийска областДоброто сътрудничество и продължаване на създадените ползотворни
взаимоотношения обсъдиха на среща днес областният управител Иван Иванов и мениджърският екип на Coca-
Cola HBC. "Вярвам, че това партньорство ще продължи - от моя страна имате пълна подкрепа в съвме... 

Ако се изпълни сценарият, заложен в бюджета, има възможност да се реализира планирания икономически ръст.
Но много по-реалистично е да заработи друг сценарий. Заради това, че бюджетът е с много висок дефицит, той
прави проциклична политика в момента, което съдейства за по-висока инфлация.Спрямо сегашната инфлация и
още натиск, ще се смени поведението на домакинствата и те ще започнат на намаляват ... 

Коригираната печалба от 15 цента за акция е драстична промяна спрямо загуба за същия период на предходната
година Акциите на Harley Davidson Inc. поскъпват с близо 13% във вторник, след като емблематичният
производител на мотори отчете изненадваща печалба за четвъртото тримесечие. Добрите данни се дължат най-
вече на силно търсене на местния пазар и по-високи цени на крайния продукт на фона на обле... 

Подобно на държавата, която дава сертификати на първокласни инвеститори, София реши да издава "зелени
карти". За да се различава от правителството, Столичната община ще издава своеобразните отличия не само на
вече сертифицираните от държавата инвеститори, но и на стартиращи компании, стана ясно във вторник. Оказа се,
че отличията се връчват от кмета Йорданка Фандъкова и шефа на СОС Георги Георгиев... 

"Зелената карта" ще е "бърза писта" за обслужване на инвеститори в столицата"Зелена карта за административно
обслужване" се нарича новата услуга, която Столичната общинска агенция за приватизация и инвестиции (СОАПИ)
ще предоставя на инвеститорите в София от 2022. Основната цел е да се оказва съдействие за индивидуално
административно обслужване на територията на Столична община на инвеститори, ко... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Заглавие: Областният управител обсъди с мениджърския екип на Coca-Cola HBC развитието на значим проект

Дата: 08.02.2022 18:21
Медия: Балканец

Заглавие: Финансист с мрачна прогноза заради галопиращата инфлация

Дата: 08.02.2022 18:13
Медия: Информационна агенция "Блиц"

Заглавие: Harley Davidson изненада с печалба за тримесечието

Дата: 08.02.2022 17:48
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: София ще дава "зелени карти" на приоритетни инвеститори

Дата: 08.02.2022 17:15
Медия: Mediapool

Заглавие: Четири компании получиха първите "зелени карти" за инвеститори в София

Дата: 08.02.2022 16:35
Медия: Economy.bg

https://balkanec.bg/oblastniyat-upravitel-obsadi-s-menidzharskiya-ekip-na-coca-cola-hbc-razvitieto-na-znachim-proekt-54097.html
https://blitz.bg/analizi-i-komentari/finansist-s-mrachna-prognoza-zaradi-galopirashchata-inflatsiya_news867325.html
https://www.investor.bg/novini/444/a/harley-davidson-iznenada-s-pechalba-za-trimesechieto-345479/
https://www.mediapool.bg/sofiya-shte-dava-zeleni-karti-na-prioritetni-investitori-news332020.html
https://www.economy.bg/business/view/49534/Chetiri-kompanii-poluchiha-pyrvite-zeleni-karti%E2%80%9C-za-investitori-v-Sofiya


Дистанционно обучение на тема "Пазар на труда" започва от днес и ще продължи през следващите две седмици.
То е организирано от КНСБ и е третият модул от курса по Индустриални отношения, насочен към новоизбрани
синдикални председатели и активисти. За участието си в обучението те не дължат такса. Курсът се провежда само
в онлайн форма, като платформата за обучение е достъпна 24 часа в денонощието. В... 

"Призоваваме Министър Гьоков незабавно да се извини на хората с увреждания, незабавно да им поиска
извинение и в бюджета на държавното и обществено осигуряване да бъдат предложени промени, така че със
задна дата да се възстановят щетите от по-малките доходи на хората с увреждания. Защото след като си обещал
да ги компенсираш, не може да си играеш на дребно и да се чудиш как да спестиш 15 лв. от чо... 

Вицепремиерът Нинова представи бюджета на Министерство на икономиката и индустрията в парламента"През
последните години България запази стабилност на икономическата среда, но кризата от Ковид-19 се отрази
негативно и на някои икономически процеси. Според прогнозата на Министерство на финансите растежът на БВП
през 2022 г. се очаква да бъде 4.8%, който е движен от инвестициите.В цялостния бюджет пу... 

Министърът на правосъдието Надежда Йорданова е обсъдила с вицепрезидента Илияна Йотова необходимостта
от промяна в наредбата на българското гражданство. Така нареченото "инвестиционно гражданство" не е
показало ефективност така, както е целял законодателят, и трябва да бъде отменено, обясни правосъдният
министър. "Гледаме в една посока. Обсъдихме други въпроси, които трябва да бъдат прецизирани в ... 

Днес, в контекста на Дните на индустрията на ЕС 2022 г., секторните социални партньори на ЕС в строителната
индустрия, FIEC и EFBWW, в сътрудничество с EBC, публикуваха Пакта за умения в строителството, инициатива,
насърчавана от Европейската комисия в рамките на "Програмата за умения на ЕС". Призовавайки към конкретни
ангажименти от заинтересованите страни в областта на строителството и образован... 

Заглавие: Започва онлайн курс "Пазар на труда"

Дата: 07.02.2022 15:14
Медия: clinica.bg

Заглавие: Мая Манолова: След първия - втори гаф с пенсиите за хората с увреждания ВИДЕО

Дата: 08.02.2022 18:15
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Корнелия Нинова: Извеждаме защитата на потребителите като приоритетна политика

Дата: 08.02.2022 17:32
Медия: БГ вест

Заглавие: Подготвят промени в наредбата за българското гражданство

Дата: 08.02.2022 16:18
Медия: news.bg

Заглавие: FIEC публикува пакт за умения в строителството

Дата: 08.02.2022 19:41
Медия: Вестник Stroitel

Заглавие: Работници протестират заради мизерно заплащане в още един голям US завод до Пловдив

Дата: 08.02.2022 19:38
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https://blitz.bg/ikonomika/rabotnitsi-protestirat-zaradi-mizerno-zaplashchane-v-oshche-edin-golyam-us-zavod-do-plovdiv_news867339.html


За изключително лоши условия на условия на труд и заплащане във фирма "Сенсата Технолоджис България -
Пловдив", пише Plovdiv24.bg., позовавайки се на гражданин. Работниците били неприятно сюрпризирани с
орязаните си заплати и излезли на протест."В началото на месеца, след като видяхме преводите на заплатите по
дебитните си карти, всяка смяна излезе на протест. Имаме нетни преводи от 600 - 700 лв. ... 

Със старта на новата Програма "Транспортна свързаност" отваряме врати за бизнеса и частните компании, заяви
директорът на дирекция "Координация на програми и проекти" Галина Василева. Това стана ясно по време на
провелия се днес в Министерството на транспорта и съобщенията Отраслов съвет в сектор "Транспорт". В
дискусиите се включиха заместник-министрите на транспорта и съобщенията Владимир Върбан... 

Между първо и второ четене ще се търси възможност да бъдат заделени повече средства за наука в бюджета за
2022-а. Това стана ясно при представянето му пред парламентарната образователна комисия. По време на
дискусията част от депутатите изразиха мнението си, че средствата за наука не са достатъчни. Разочарованието си
от бюджета изрази депутатът от ИТН проф. Андрей Чорбанов като посочи, че той не е... 

Извън ръста на минималната заплата и тази на педагозите в бюджет 2022 няма друга политика по доходите.
Точно сега е моментът това да се промени. Ако видите, че има 8,2 млрд. лв. капиталова програма и на този фон от
другата страна на везната има едва 300 млн. лв. за работни заплати, то просто кантарът не го лови. Между първо и
второ четене е време да се сложи баланс, правителството да помисли не са... 

Българската академия на науките отбеляза 90 години от рождението на академик Благовест Сендов. Събитието в
негова памет се проведе в зала "Проф. Марин Дринов" от 11:00 часа и ще се излъчва онлайн на сайта на БАН.
Честването бе открито от председателя на БАН акад. Юлиян Ревалски. Сред гостите бяха кметът Фандъкова,
ректорът на СУ проф. Анастас Герджиков, бившият председател на НС проф. Огнян Герджи... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Медия: Информационна агенция "Блиц"

Заглавие: Програма Транспортна свързаност отваря врати за бизнеса и частните компании

Дата: 08.02.2022 19:25
Медия: Travel News

Заглавие: Ще търсят повече пари за наука в бюджета за 2022-а (ОБЗОР)

Дата: 08.02.2022 19:10
Медия: Монитор

Заглавие: Любослав Костов пред БГНЕС: Сега е моментът в бюджет 2022 да залегне политика по доходите

Дата: 07.02.2022 13:51
Медия: КНСБ

Заглавие: БАН отбеляза 90 години от рождението на акад- Благовест Сендов

Дата: 08.02.2022 14:44
Медия: Епицентър

Заглавие: Източник от службите: В ход е голяма операция за дестабилизация на правителството

Дата: 08.02.2022 19:06
Медия: О Новини
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Зад проблема, който ДПС започва със "златните паспорти", стои определена цел срещу определен човек. И този
човек е Асен Василев чрез атаката срещу Стамен Янев, който сега е шеф на Агенцията за инвестиции. Tова довери
на ФАКТИ източник, разполагащ с информация от българските служби за сигурност. Става въпрос за схема,
контролирана преди от Пеевски и за която американците са информирани и дори споме... 

Голяма част от проблема в управлението в момента е, че новият председател на ДАНС е човек на старите
кадриЗад проблема, който ДПС започва със "златните паспорти", стои определена цел срещу определен човек. И
този човек е Асен Василев чрез атаката срещу Стамен Янев, който сега е шеф на Агенцията за инвестиции. Tова
довери на ФАКТИ източник, разполагащ с информация от българските служби за сигурност... 

Премиерът Кирил Петков приветства днешното решение на Конституционния съд. Той обяви, че скоро
правосъдният министър ще внесе във ВСС искане за предсрочното отстраняване на Иван Гешев от поста му на
главен прокурор. "Много съм щастлив от днешното решение на Конституционния съд. Това беше много важно да се
знае, че статутът на главния прокурор вече не е "само Господ е над главата му", а има процед... 

Българските евродепутати от ДПС отправиха въпроси към Европейската комисия относно предоставянето на
европейско гражданство срещу инвестиции или т.нар. "златни паспорти". "Счита ли ЕК, че схемите за "златни
паспорти" спазват буквата и духа на Договорите, Шенгенския кодекс, принципа за лоялно сътрудничество между
държавите членки и правилата на ЕС за недискриминация?" се посочва в запитването, изпр... 

За да допринесе за "информационното уплътняване" при посещението на премиера Кирил Петков в прокуратурата
утре, бившият депутат Антон Тодоров подаде сигнал в приемната на Министерския съвет днес, в който се съдържа
списък от публикации за "хора и теми важни за обществото", за които работата на държавното обвинение "не
трябва да остава във въздуха", обяви на фейсбук страницата си политологът. "Убед... 

Проверяват се чиновници от три министерства и агенцията за инвестиции, засега обвиняеми няма По сигнала на

Заглавие: В ход е голяма операция за дестабилизация на правителството

Дата: 08.02.2022 18:54
Медия: Миг нюз

Заглавие: Кирил Петков приветства решението на Конституционния съд

Дата: 08.02.2022 18:39
Медия: Банкеръ

Заглавие: ЕК с отговор до ДПС за "златните паспорти"

Дата: 08.02.2022 18:35
Медия: Novinite.bg

Заглавие: Политологът Антон Тодоров със сигнал до Кирил Петков за "хора и теми важни за обществото"

Дата: 08.02.2022 18:31
Медия: Днес+

Заглавие: Разследват банда за "златни паспорти"

Дата: 08.02.2022 18:15
Медия: Труд
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депутата от ДПС Хамид Хамид Стамен Янев отрича да е замесен Специализираната прокуратура образува
досъдебно производство по сигнала на депутата от ДПС Хамид Хамид за издадени "златни паспорти" на чужденци,
получили българско гражданство срещу инвестиции. Разследването е на организирана престъ... 

Премиерът Кирил Петков заяви пред журналисти, че е "щастлив" от решението на Конституционния съд
правосъдният министър да поиска отстраняване на главния прокурор. "Много беше важно да се знае, че статутът
на главния прокурор вече не е "само Господ е над главата му", а има процедура, където правосъдният министър
може да внесе процедура към Висшия съдебен съвет (ВСС), и тук ще е много важна роля на ... 

Политологът и журналист Антон Тодорв входира сигнал в Министерски съвет с въпроси до министър-председателя
Кирил Петков. В сигнала си Тодоров настоява премиерът да попита прокуратурата и за още 9 важни за обществото
случая. Ето какво пише в сигнала: С И Г Н А Л от Антон Динев Тодоров гр. София, ж.к..... , бл...., вх..., ап.... моб.тел.
088......., e-mail: anton_todorov@mail.bg Уважаеми г-н Петков... 

Прокуратурата има два избора – да се обяснява защо нищо не е направила до момента, или да се задейства.
Такава е ситуацията около държавното обвинение и конкретен кръг от лица, свързани с корупцията и
организираната престъпност у нас според премиера Кирил Петков. Пред журналисти в Белград той обясни какво
ще занесе на прокурорите по време на разпита си утре. Гешев: Войната на кабинета с прокуратур... 

Шефът на Българската агенция за инвестициите Стамен Янев проговори за прокурорската акция "златни
паспорти". Държавното обвинение проверява от сутринта агенцията за инвестиции и три министерства.
Образувано е досъдебно производство за организирана престъпна група, осигуряваща незаконно инвестиционно
гражданство. Сигналът за схемата бе даден на прокуратурата от депутата от ДПС Хамид Хамид. Към наст... 

Цената за постигането на стопанска самодостатъчност би била непосилна Откакто бившият президент на САЩ
Доналд Тръмп започна търговската си война срещу Китай през 2018 г., китайските лидери преминаха от
подигравки към идеята, че двете най-големи икономики в света могат да се отделят, през притеснения за загуба
на достъп до американски технологии, капитали и пазари, до мисленето, че Китай може би е ... 

Заглавие: Премиерът щастлив от решението на Конституционния съд за главния прокурор

Дата: 08.02.2022 18:07
Медия: Дневник

Заглавие: Антон Тодоров пусна сигнал до Кирил Петков - настоява премиерът да пита прокуратурата за Спецов,
Лорер, Асен Василев, укритите данъци и далаверата с евтина земя (СНИМКИ)

Дата: 08.02.2022 18:05
Медия: ПИК

Заглавие: Петков: Прокуратурата да избира - да действа или да продължи да се обяснява

Дата: 08.02.2022 17:52
Медия: Топ новини

Заглавие: Стамен Янев проговори за акция "златни паспорти"

Дата: 08.02.2022 17:12
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Китай не може да си позволи да се отдели икономически от Запада

Дата: 08.02.2022 16:49
Медия: Инвестор.БГ
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"ДПС е единствената политическа партия, която е "за" запазването на специализираното правосъдие. Съответно
им "пускат" работа, за да се каже: "Ето, ние сме полезни", коментира юристътСпециализираната прокуратура е
образувала досъдебно производство за организирана престъпна група, в която евентуално имат участие
длъжностни лица от Българската агенция за инвестиции. Изискани са документи от Българск... 

08.02.2022 До 6 март 2022 г. българските компании могат да кандидатстват за Forbes Business Awards 2022.
Ежегодният конкурс празнува успеха на българските предприемачи и мениджъри и ги награждава за успешните
им решения и практики. Като партньор на бизнес наградите на Forbes тази година, всеки член на Българска
стопанска камара ще получи 10% отстъпка от таксата за кандидатстване. Попълнете вашата ... 

Доц. Велизар Шаламанов, бивш министър на отбраната, в интервю за обзора на деня на Радио "Фокус" "Това е
България" Водещ: Как в НАТО приемат българското отбиване на номера за украинската криза с батальона за
"демонстрация на възпиращ потенциал"? Питаме доц. Велизар Шаламанов – председател на Надзорния борд на
Агенцията по комуникации и информация на НАТО.Велизар Шаламанов: Ще започна с едно уточне... 

Първата книга за успелите търновци по целия свят написа историкът и бивш зам.-кмет на Велико Търново Иван
Панайотов. В книгата му са включени цели 52 личности от различни сфери на обществения живот - култура,
политика, наука, спорт. Идеята хрумва на Джовани, както го наричат приятелите му, преди 20 години, но той
пристъпил към реализирането й едва преди две години. Някои от героите му са известни ... 

Заглавие: Адв. Петромир Кънчев за ФАКТИ: Предвид закриването на специализираната прокуратура, тя се
активизира показно

Дата: 08.02.2022 16:42
Медия: Факти

Заглавие: СПЕЦИАЛНИ УСЛОВИЯ ЗА КАНДИДАТСТВАНЕ ЗА FORBES BUSINESS AWARDS 2022 ЗА ЧЛЕНОВЕ НА
БЪЛГАРСКА СТОПАНСКА КАМАРА

Дата: 08.02.2022 15:10
Медия: Българска стопанска камара

Заглавие: Доц. Велизар Шаламанов: Крайно време е България да създаде център за противодействие на
хибридно-информационни атаки, за справяне с дезинформацията и фалшивите новини

Дата: 08.02.2022 12:30
Медия: Информационна агенция "Фокус"

Заглавие: Търновка станала Мис Унгария

Дата: 08.02.2022 11:26
Медия: Телеграф
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